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Zápis z mimořádného zasedání  

AS FŽP ze dne 10. 6. 2025 od 9:00 

 
Přítomni:  

Bílková, Brétt, Ederer, Elznicová, Hožďala, Jiránek, Kříženecká, Novák, 
Soukup, Suková, Wildová 

 
 

Hosté: doc. Kuráň – děkan fakulty, dr. Holcová – proděkanka pro rozvoj 
a kvalitu, Mgr. Černý – tajemník FŽP, doc. Trögl – proděkan pro vědu – 

částečně, doc. Krystyník – proděkan pro vnější vztahy, hosté 

 
Průběh jednání 

 
Předseda senátu přivítal přítomné a začal informovat o průběhu dnešního 

jednání. 
Pan děkan jej přerušil s tím, že dle čl. 6 odst. 7 žádá o vystoupení. Navrhl 

zařazení bodu jednání: „Pro účely objasnění projednávaných záležitostí, a 
to Návrhu na odvolání děkana pro poškozování dobrého jména fakulty, 

jako děkan žádám o stanovisko VR FŽP UJEP jako samosprávného orgánu 
jmenovaného se souhlasem AS a tedy mající důvěru AS FŽP.“ Následně 

pan děkan uvedl, že na stanovisko VR má dle čl. 5 odst. 3. nárok viz 
Příloha 1. Tento nárok předseda akceptoval a požádal o předložení tohoto 

stanoviska. Pan děkan sdělil, že stanovisko vědecké rady FŽP zatím nemá. 
Na dotaz, zda je svolána vědecká rada a případně na kdy, bylo 

odpovězeno, že nikoli – že zatím pouze jednal s některými jejími členy.  

 
Jednání bylo narušeno hlasy veřejnosti, kde se předseda snažil zřídit 

pořádek, a informovat, že i když je jednání AS veřejné, tak ho řídí on a 
nikdo nemůže svévolně vystupovat. Jelikož se nepodařilo situaci vyřešit, 

přerušil předseda senátu dle čl. 6 odstavce 4. jednání, které dále probíhalo 
jako uzavřené s přizváním pana děkana a proděkana pro vnější vztahy.  

 

1. Schválení programu jednání  

Pan děkan vznesl druhou námitku viz Příloha 2 ohledně podaného návrhu 
v anonymizované podobě. Předseda AS FŽP uvedl, že návrh nebyl podán 

v anonymizované podobě, ale on se rozhodl chránit identitu 
předkladatelů, a proto jej zveřejnil v této podobě.  

 
V uzavřeném jednání byl přijat doplněný program dnešního jednání 

v tomto znění: 
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Doplněný návrh programu jednání  

1. Schválení programu jednání 

2. Pro účely objasnění projednávané záležitosti, a to Návrhu na 
odvolání děkana pro poškozování dobrého jména fakulty, jako 

děkan žádám o stanovisko VR FŽP UJEP jako samosprávného orgánu 
jmenovaného se souhlasem AS a tedy mající důvěru AS FŽP. 

3. Zřízení komise pro tajné hlasování a určení jejích členů 
4. Návrh na odvolání děkana Fakulty životního prostředí UJEP 

5. Různé 
 

 Akademický senát schvaluje navržený program dnešního 

jednání  
SCHVÁLENO 

(Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
 
2. Pro účely objasnění projednávané záležitosti a to Návrhu na 

odvolání děkana pro poškozování dobrého jména fakulty jako 

děkan žádám o stanovisko VR FŽP UJEP jako samosprávného 
orgánu jmenovaného se souhlasem AS a tedy mající důvěru 

AS FŽP. 

Pan děkan uvedl již výše předložené prohlášení k tomuto bodu viz 

Příloha 1.  
 

Předseda požádal o předložení stanoviska od Vědecké rady FŽP UJEP, 
o které děkan žádal. Pan děkan sdělil, že stanovisko vědecké rady zatím 

nemá. Na dotaz, zda je svolána vědecká rada a případně na kdy, bylo 
odpovězeno, že ne, že zatím jen jednal s některými jejími členy.  

 
Dle platných předpisů (Příloha č. 1 Jednacího řádu AS FŽP) si senát FŽP 

k návrhu na odvolání děkana z funkce dne 27.5.2025 vyžádal stanovisko 
děkana buď zaslané akademickému senátu FŽP, nebo osobně přednesené 

na mimořádném zasedání AS FŽP dne 10.6. 2025 od 9 hodin, viz. zápis 

z tohoto jednání. Do této doby AS FŽP neobdržel stanovisko Vědecké rady 
FŽP a nemůže se jím tedy zabývat. 

 

3. Zřízení komise pro tajné hlasování a určení jejích členů 

AS zřídil tříčlennou komisi pro tajné hlasování a schválil usnesení: 
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 Akademický senát FŽP UJEP zřizuje komisi pro tajné 
hlasování na svém mimořádném zasedání dne 10. 6. 2025 ve složení: 

 
• Mgr. Ing. Petr Novák    předseda 

• Mgr. Jakub Ederer, Ph.D.  člen 
• Ing. Eliška Wildová, Ph.D.  člen 

 
SCHVÁLENO 

(Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 3) 
 

Následně se senátoři shodli, že pokud budou dodržována pravidla jednání, 

je vhodné, aby další průběh byl veřejný. 
 

4. Návrh na odvolání děkana Fakulty životního prostředí UJEP 

Předseda senátu připomněl pravidla jednání a uvedl, že kroky, které senát 

činní jsou v souladu s jednacím řádem a zákonem o Vysokých školách, 
a jsou v podstatě dané. Tyto kroky z Přílohy č. 1. jednacího řádu přečetl 

a okomentoval. Uvedl, že AS FŽP postupoval a postupuje přesně podle 
těchto kroků. Podaný návrh na odvolání děkana z funkce je součástí 

zápisu AS FŽP ze dne 27.5. 2025. 
Následně pan děkan nechal proděkanem pro vnější vztahy přečíst své 

vyjádření k návrhu na odvolání děkana viz Příloha 3.  
Poté pan děkan přečetl vyjádření podpory prof. Kubala, prof. Janoše a 

doc. Trögla. Krátkou podporu děkanovi vyslovil doc. Krystyník. V otevřené 
diskusi zazněl jen jeden dotaz na pana děkana, zda on aktivně inicioval 

diskusi se senátory, když v projevu upozorňuje, že studentští senátoři se 

na něho neobraceli, ale na rektora ano. Pan děkan uvedl, že ne neboť 
někteří senátoři odmítli komunikovat s proděkany, a proto usoudil, že 

další iniciativa z jeho strany postrádá smysl. 
 

Následně proběhlo uzavřené jednání AS FŽP dle čl. 6 odst. 4, kde se 
konala diskuse za účelem projednání Návrhu na odvolání děkana a 

stanoviska děkana k tomuto návrhu. Po cca 40 minutách bylo veřejné 
jednání opět obnoveno a došlo k hlasování o Návrhu na odvolání děkana 

z funkce. 
 

Řízení jednání senátu na dobu volby převzala volební komise. 
 

Zvolená komise řídila celý proces tajné volby. O průběhu tajné volby je 
vypracován samostatný protokol viz Příloha 4.  
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V rámci tajné volby bylo hlasováno o následujícím usnesení. 
 

 Návrh na odvolání děkana Fakulty životního 
prostředí UJEP 

Akademický senát Fakulty životního prostředí Univerzity Jana 
Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem navrhuje rektorovi Univerzity 

Jana Evangelisty Purkyně v Ústí nad Labem odvolání doc. Dr. Ing. 
Pavla Kuráně z funkce děkana Fakulty životního prostředí. 

 
Výsledek tajného hlasování: 

SCHVÁLENO 

(Pro: 9, Proti: 2, Zdržel se: 0) 
 

Komise konstatovala, že:  
Akademický senát FŽP UJEP přijal ve svém tajném hlasování 

návrh na odvolání děkana z funkce  
 

Následně komise předala řízení zasedání předsedovi AS FŽP. 
 

Předseda senátu poděkoval panu děkanovi za dosavadní práci pro fakultu. 
Ubezpečil, že v diskusích, kterých se za poslední týdny zúčastnil velmi 

často zaznívaly právě jeho přínosy zejména v oblasti projektů a vědy.  
Uvedl, že věří, že nejen v návaznosti na naše společné prohlášení, se 

budeme všichni snažit především o zklidnění celé situace.  
 

Dále předložil senátu k hlasování následující usnesení, jako poděkování 

panu děkanovi za odvedenou práci. 
 

 AS FŽP UJEP vyjadřuje poděkování doc. Kuráňovi 
za obětavou práci, kterou pro fakultu vykonal 

SCHVÁLENO 
(Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

5. Různé 

Na jednání padl návrh zřídit ekonomickou komisi akademického senátu. 

 
 Akademický senát FŽP UJEP zřizuje dle čl. 2 odst. 3 

Jednacího řádu AS FŽP ekonomickou komisi ve složení: Ing. Bílková, 
dr. Elznicová, dr. Kříženecká. 

 
SCHVÁLENO 

(Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 3) 

Zasedání skončilo v 11:15. 
 

 
Zapsal: P. Novák, předseda AS FŽP 


